

PIMEC i la Diputació de Barcelona presenten la 8a edició del programa 'Accelera el creixement'

Les pimes que hi vulguin participar ja es poden inscriure en aquesta nova edició del programa, en el qual un total de 50 empreses seran seleccionades

Barcelona, 13 de març de 2019. PIMEC i la Diputació de Barcelona han presentat avui la 8a edició del programa '[Accelera el creixement](#)', l'objectiu del qual és proporcionar les eines i el suport necessaris perquè les empreses reflexionin i identifiquin les claus d'èxit per al seu creixement a partir d'un full de ruta validat per persones expertes en el foment del creixement empresarial. A la presentació d'aquest programa en la seu de PIMEC Barcelona han assistit els representants dels ajuntaments i els delegats de la patronal de la demarcació de Barcelona.

En les set edicions anteriors, han participat 67 ajuntaments i un total de 347 pimes. L'avaluació de les empreses tres anys després de la seva participació en el programa ha estat molt satisfactòria, superant amb escreix els objectius marcats inicialment, de manera que l'ocupació de les empreses participants en aquestes tres primeres edicions ha incrementat un 21%, la facturació un 27% i els beneficis un 87%. A més, un 72% de les empreses participants en aquestes tres primeres edicions del programa han introduït nous productes o serveis a la seva cartera, i un 64% han millorat la seva gestió.

Des de l'any 2012 PIMEC i la Diputació de Barcelona ajuden en cada edició del programa 'Accelera el creixement' a 50 pimes de la província de Barcelona, proporcionant serveis i incident en elements claus per al creixement dels negocis com la innovació tecnològica, l'organització i l'equip directiu, la comercialització i la internacionalització.



Micro, petita i mitjana
empresa de Catalunya



Diputació
Barcelona

#DibaOberta



Nota de premsa

PIMEC y la Diputación de Barcelona presentan la 8^a edición del programa 'Acelera el crecimiento'

Las pymes que quieran participar ya se pueden inscribir en esta nueva edición del programa, en el que se seleccionará a un total de 50 empresas

Barcelona, 13 de marzo de 2019. PIMEC y la Diputación de Barcelona han presentado hoy la 8^a edición del programa '[Acelera el crecimiento](#)', cuyo objetivo es proporcionar las herramientas y el apoyo necesarios para que las empresas reflexionen e identifiquen las claves de éxito para su crecimiento a partir de una hoja de ruta validada por personas expertas en el fomento del crecimiento empresarial. A la presentación de este programa en la sede de PIMEC Barcelona han asistido los representantes de los ayuntamientos y los delegados de la patronal de la demarcación de Barcelona.

En las siete ediciones anteriores, han participado 67 ayuntamientos y un total de 347 pymes. La evaluación de las empresas tres años después de su participación en el programa ha sido muy satisfactoria, superando con creces los objetivos marcados inicialmente, de forma que la ocupación de las empresas participantes en estas tres primeras ediciones se ha incrementado un 21%, la facturación un 27% y los beneficios un 87%. Además, el 72% de las empresas participantes en estas tres primeras ediciones del programa han introducido nuevos productos o servicios en su cartera, y el 64% han mejorado su gestión.

Desde 2012 PIMEC y la Diputación de Barcelona ayudan en cada edición del programa 'Acelera el crecimiento' a 50 pymes de la provincia de Barcelona, proporcionando servicios e incidiendo en elementos clave para el crecimiento de los negocios como la innovación tecnológica, la organización y el equipo directivo, la comercialización y la internacionalización.